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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 2/2022 
 

Paikka ja aika: Teams kokous 28.3.2022 klo 14:10- 
Läsnä: Jukka Schildt (pj.), Teemu Maaniitty, Pieta Lehtinen, Noora Rajala, Annika Viren, Elina Varjonen, Heidi Gröhn 
(siht.) 
 

 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 14:00 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (31.1.2022) pöytäkirja. 

 
4. Jäsenasiat 

- Hyväksyttiin seuraavat henkilöt yhdistyksen jäseniksi: 
o Anniina Keinänen KYS, suosittelijat Mikko Hakulinen, Heidi Gröhn 
o Waggan Imran PET keskus, suosittelijat Obada Al-Zghool, Juha O Rinne 
o Kerminen Edla Turun yo, suosittelijat Anna Kirjavainen, Noora Rajala 
o Hartikainen Suvi KYS, suosittelijat Mikko Hakulinen, Satu Pukkila 
o Myöhänen Sara KYS, suosittelijat Heidi Gröhn, Mikko Hakulinen 

- Myönnettiin Helena Ahtisella ero yhdistyksen jäsenyydestä  
- Jarmo Haukka on jäänyt eläkkeelle, hyväksyttiin hänet eläkeläisjäseneksi 
- Käsiteltiin Sensiren vastaus selvityspyyntöön koskien maksamatta jääneitä kannatusjäsenmaksuja ja 

kannattajajäsenyyttä. Sensiren toimitusjohtajan mukaan ovat linjanneet jo joitain vuosia sitten etteivät 
jatka minkään yhdistyksen kannattajajäseninä. Yhdistykselle ei kuitenkaan missään vaiheessa ole 
toimitettu erohakemusta tai tietoa tästä päätöksestä, vaikka jäsenmaksut on toimitettu yhteyshenkilölle. 
Aiemmin käytyjen keskustelujen pohjalta Sensire esittää, että maksavat puolet (1000€) rästissä olevista 
jäsenmaksuista. Hallitus hyväksyi tämä esityksen, Heidi toimittaa tiedon Sensirelle. Lisäksi Sensire on nyt 
hakenut eroa kannattajajäsenyydestä.  

- Hyväksyttiin Sensiren ero kannattajajäsenyydestä. 

 
5. Matka-apurahat 

- Alzghool Obada haki 600€ matka-apurahaa AD/PD 2022 ADVANCES IN SCIENCE AND THERAPY 
kongressiin 14-21.3.2022 Barcelonassa. Matka-apuraha hakemus on käsitelty ja hyväksytty spostitse, 
jotta hakija saa tiedon ennen kongressia. Kirjataan päätös nyt myös tähän pöytäkirjaan. 

- Myönnettiin Salla Lahdenpohjalle 500€ matka-apuraha 24th International Symposium on 
Radiopharmaceutical Sciences kongressiin 29.5. - 1.6.2022, Ranskassa. 
 

6. Tulevia koulutustapahtumia 
- Mikkelin isotooppipäivät: 

o Järjestäjät ovat halunneet tarjota eläkeläisjäsenille osallistumisen hintaan 97.50€, joka kattaa 
kulut. Kyselyistä eläkeläisjäsenilta tulleiden kyselyiden jälkeen. Tämä ehdotus hyväksytty 
puheenjohtajan toimesta. Kirjataan tiedoksi tähän pöytäkirjaan. 

o Keskusteltiin isotooppipäivien osallistumismaksuista toiminnantarkastajien osalta. Teemu 
varmistaa vielä Semiltä maksetaanko toiminnantarkastuksesta jokin palkkio, jos ei niin sovittiin 
että toiminnantarkastajat voivat osallistua isotooppipäiville ilman osallistumismaksua, jos se 
järjestäjille sopii. Laitetaan tästä myös esitys vuosikokouksen esityslistalle.  
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o Keskiviikkona olevien kerhojen koulutustilaisuuksien tilavuokrien osalta oli epäselvyyttä onko 
nämä kustannukset mukana isotooppipäivien budjetissa vai maksetaanko firmojen toimesta. 
Heidi varmistaa asia Jarilta. 

- Keskusteltiin siitä että myös jatkossa voisi olla eläkeläisjäsenille oma osallistumismaksu. 
- Kemistikerholta oli tullut esitys varata talousarvioon luentopalkkio kemistikerhon koulutukseen liittyen 

ulkopuolisen luennoitsijan luentopalkkioon. Selvitellään vielä minkä suuruisesta palkkiosta on kyse. 
Teemu selvittää asiaa Semi Heliniltä. 

7. Muut asiat 
- Vuosikokous 2022  

o Teemu on toimittanut materiaalit tilinpäätöstä varten tilitoimistoon, alustavan aikataulun 
mukaan tilinpäätös voisi olla valmiina huhtikuulla alkupuolella. Materiaali toiminnantarkastusta 
varten toimitetaan ensi Hannu Koivulle ja Timo Silvanille. 

o Sovittiin että valmiit dokumentit (toimintakertomus, -suunnitelma, talousarvio, tilinpäätös) 
käydään läpi ja hyväksytään seuraavassa hallituksen kokouksessa 28.4. ja toimitetaan samana 
päivänä toiminnantarkastajille sähköisessä muodossa. Toimitetaan dokkarit etukäteen 
hallitukselle tutustuttavaksi.  

o Teemu varmistaa vielä että yllä oleva aikataulu sopii toiminnantarkastajille. 
o Jatkettiin keskustelua hallituksen kokoonpanosta, edellisen kokouksen pohjalta: Anna-Leena on 

jäämässä pois ja kysyy itselleen seuraajaksi sairaalafyysikko Jarkko Iivarista. Pieta on myös 
jäämässä pois ja kysyy seuraajaksi lääkäri Heikki Tuomista. Esitetään edellisessä kokouksessa 
päätetyn lisäksi että Jukka jatkaa puheenjohtajana ja Heidi sihteerinä. Heikki Tuomista esitetään 
varapuheenjohtajaksi. 

o Kunniajäsenesityksiä on saatu 5kpl, katsottiin ne lyhyesti läpi. Heidi lähettää esityksen kaikille 
tarkempaan tarkasteluun ja tekee luonnoksen esityksestä vuosikokoukseen. 

o Vuoden 2021 menestyjä- ja julkaisupalkintoihin sekä hoitajastipendiin tullut vain yksi 
julkaisuehdotus. Jatketaan hakuaikaa pääsiäisen jälkeen, Heidi laittaa viestiä. 

- Jukka ja Elina hoitavat kotisivuasiaa eteenpäin. Tällä hetkellä linkin lomakkeisiin kuten jäsen- tai 
apurahahakemus eivät toimi. Tavoitteena saada ehdotetut muutokset tehdyksi ennen isotooppipäiviä. 

8. Seuraava kokous 
- 28.4.2022 alustavasti Tampereella klo 11 alkaen, Pieta palaa asiaan. 

 

9. Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen 

 


